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For rent by Supereal. Lovely one-bedroom apartment in Strassen!

On the 2nd floor, this 55,85 sqm apartment offers an entrance with a wardrobe, an open
kitchen on a living room with a balcony, a bedroom, a bathroom with a toilet as well as a
separate toilet. In addition, it offers a parking space, a cellar and a shared laundry room.

Close to the city center, shops and restaurants, parks and forest, no.6 rue Marie Curie
offers all the conveniences you need.

The apartment is available 1st of December 2025.

More reactive and more efficient, Supereal offers a superb service, attractif rates and aims
at minimising its carbon footprint. Without, of course, compromising its authenticity. If you
need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our
great team! Supereal. smart real estate services.
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À louer par Supereal. Super appartement une chambre à Strassen !

Au 2ème étage et d’une superficie de 55,85 m2, il comprend une entrée avec vestiaire,
une cuisine ouverte sur un séjour avec balcon, une chambre, une salle de bains avec wc
ainsi qu’un wc séparé. S’y ajoutent un emplacement de parking, une cave et une
buanderie commune.

Proche du centre-ville, des commerces et restaurants, de parcs et forêt, le n.6 rue Marie
Curie à Strassen est localisation qui offre une proximité à toutes les commodités.

L’appartement est disponible au 1er décembre 2025.

Plus réactive et plus efficace, Supereal propose un service à la hauteur de tes attentes et
de ses ambitions, affiche un objectif zéro papier et des taux de commissions plus
attractifs, sans oublier l’essentiel, son authenticité...

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter
notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.
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details
apartment
surface: 56 m2

1.750€
1 bedroom(s)
1 bathroom(s)

availability: 01.12.2025
reference: r_pee_21033
year of construction 2008
cpe: ee

charges: 250€
deposit: 3500€
agency fees: 1024€

address: 6 Rue Marie Curie, Strassen, Luxembourg
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supereal.
smart real estate services

+352 26 26 26 66
hello@supereal.lu
55 rue de la vallée
L-2661 Luxembourg
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